
Challenge vs
   

1021 vs

1022 vs

1023 vs

1024 vs

1025 vs

1026 vs

1027 vs

1028 vs

1029 vs

Winner/Gagnant 1022

Winner/Gagnant 1021

Challenger

Baie D'Urfé

RC Navy (Ottawa)

Brockville

Hudson Whitlock

Montreal West

Lennoxville

Windsor

Winner/Gagnant 1027

Winner/Gagnant 1026

Winner/Gagnant 1025

Winner/Gagnant 1024

Winner/Gagnant 1023

QUEBEC CHALLENGE CUP
2023-2024

January 28, 2024

January 14, 2024

March 10, 2024

February 25, 2024

February 11, 2024

North Hatlwy

Holder

December 3, 2023

December 17, 2023

November 19, 2023

November 5, 2023

Play Before/Avant

Ottawa

Cornwall

Winner/Gagnant 1028

Below is the Quebec Challenge Cup schedule for the 2023-24 season. If a Club does not 
wish to challenge or cannot meet the date, the challenge will be passed to the next Club. 

The Club must advise the Branch in writing that they do not wish to challenge.

It is the responsibility of the winning team to contact Brock Macdonald. He will advise the 
challenging club who is the present holder and the person they should communicate with. 
Following this contact it will be the responsibility of the two (2) clubs to strictly adhere to 

this schedule.
Brock Macdonald: email: brock_macdonald@hotmail.com

            Cell: 514-295-4317

Ci-bas vous trouverez la cédule pour le Quebec Challenge Cup pour la saison 2023-24. Nous 
demandons aux clubs de respecter ce calendrier des activités.

Si, par hasard, un club éprouve un contretemps, on se doit de passer au club suivant.

L’équipe gagnante se doit aviser Brock Macdonald du résultat. Il avisera le prochain club 
sur la liste qui qu’il devrait contacter. Par la suite, c’est la responsabilité des deux (2) clubs 

de bien respecté la cédule. 
Brock Macdonald: email – brock_macdonald@hotmail.com

            Cell: 514-295-4317


